
Zápis ze schůzky komunitního plánování konané dne  11.5. 2021 

 

Přítomni: p. Machartová, Herčíková, Horáková, Krnáčová  

Omluvena: p.  Ahneová, Havlíčková  

 

 

Obsahem setkání  byla zejména diskuse nad problematikou reformy psychiatrické péče a způsobu 

financování- respektive dofinancování  sociálních služeb z LK. 

Dalším tématem byla kapacita služeb pro lidi s mentálním postižením hospitalizované v PN 

Kosmonosy v Domově Harcov a aktivním přístupu služeb  

Paní Krnáčová popsala řešení  pandemie Covid 19 na Centru psychiatrie  nemocnice Liberec   

Paní Machartová  informovala  o aktivitě JOB first zaměřené na pracovní nácviky 

 

 

Další setkání skupiny 14. 9. 2021. paní Herčíková - nová ředitelka DH nabídla volné prostory pro 

setkání. Před konáním schůzky ještě potvrdíme. 

 

 

Přeji všem členům s předstihem hezké prázdniny a trochu lepší počasí. Jana Horáková    

 

 

 


